
občanšké šdruženl sKI vnkolie,Bilí

Záqis

o průběhu řádné valné hromady (dále jen vH) občanského §družení sKI vítkovice - Bilá. lČ|
70632219, se sídlem Bilá ]73, Psc 739 15. staré Hanťy. (dá]e též jen ,,sKl"), konané dne
31.10.2005, od, 17|00 hod., vzasedací místnosti (Sloupová siň) železniční stanice ostrava hlavní
nádťaží.

Pořnd jednániI

l. Zahájeníjednání VH - ověřenj usnášení schopnosti a schopnosti činit rozhodnuti

2. Volba oťgánů vH:

r zapisovatel a dva ověřovaielé zápisu
. Dvě osoby pověřené sčítánim hlasů

3, Prezentace kandidátní listiny dle návrhu výkonného výboru a to pro volby členů
výkonného výboru a dozoíčí komise. Vyhlášení doby, do které mohou b]ít navrhováni další
kandidáti.

4. Roční Zpťáva o činnosti sdruženi za období od 1,11.2003 do 31.10.2004 a stavu jeho
majetku ke dni 3l.]0.2004 (Informace o činnosti a hospodařgní sdruženi, infofmace
o investiční činnostiZa uvedené období, informace o činnosti výkonného výboru).

5, Projednání návrhu účetní Závěrky za účetní období od 1.1 l ,2003 do 31.10.2004. Zpráva
dozoťčí komise o jejím přezkoumání.

6. Schválení účetni závěrky za účetní obdobiod l,] ].2003 do 3],10,2004.

7. Ročni Zpráva o činnosti sdružení za období od 1.11.2004 do 31.10.2005 a stavu jeho
majetku ke dni 31.10.2005 (Informace o činnosti a hospodaření sdružení, informace
o investični činnostiza uvedené období, informace o činnosti výkonného výboru)

8, Informace o plnění usnesení z náhťadni valné hromady konané dne 31.5.2004 a informace
o plněni rozpočtu sdružení na období 1.11.2004 až 31.10.2005. lnformace o vzniku dceřiné
společnostisKl Bílá Služby s,r.o.

9. Zpráva dozorčí komise o kontťolní ěinnostiv období 1,12.2003 ž 31.10.2005.

10. Návrh rozvoje ]yžařského areálu Bílá do 31,10.2006, informování o možnosti čerpání
dotaci na investiční akce.

11. Projednáni návrhu řozpočtu sdťužení na období od 1,11,2005 do 31.10.2006.

|2. zpráva dozotéí kamise sdružení o přezkoumáni návrhu rozpočtu na obdobi od 1.1 1,2005
do 31.10,2006.

]3. Rozhodnutí o schválení čerpiiní úvěru a rozhodnutí o schváIení návrhu rozpočtu na
obdobj od 1.1 1,2005 do 3l, ]0.2006.

14. Rozhodnutí o úpravě stanoveného finančního limitu ve smyslu usíanovení čl. VI. odst. 3.

pism. b) platných stanov.
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oběanské díuženi s( Vllkovie-Bllá

15. Přeh|ed o členské základně a placení členských příspěvků sKI pŤo stávajíci účetní

áúobi. Řo"r,oanuti o schválení přihlášek no\,ých členů sdružení, Projednání návrhů

"lrt"..err" 
úi*" " ,ylouěenl členi sdružení, roáodnutí o ná\Ťzich na vyloučení členů dle

ust. ěl. x odst. 5. stanov.

16. Hodnocení závodní sezóny 2004/2005. Př ípíaýa a oíg.i:riz^c, sezóny 2005D006,

17, odvolání členů výkonného výboru a dozorčí komise, stanoveni poětu členů výkonného

výboru.

18. volba ělenů výkonného wýboru a dozorčí komise pošupem dle Jednaoiho, hlasovacího a

volebního řádu.

19. Diskuse

20. záyér

Adl)
Řáíra uona hromada byla zahájena po dosažení usnášeíi schopuosti__v 17,30hod,

i.g.i."-*r, vrrt"., prádsedou nykonného liboru sl(J, kter,ý byt timlo pověien vedením

VH až do doby zvolení předsedy vH.
P- iVřJtáŇ".*i že je přftomno 93 členů SKI staršich 18 let z celkového počtu 167

eĚnt ,*si"r, l8 let, což j;;dpoloviční většina členů starších 18 let k okamžiku zahájeni

vH. Bylo konslatováno. že VH je usnášenl schopná,

P.J.vlček seznámil přítomné s programem VH s tilrL že do bodu 2 je, vzhledem k tomu, že se

iJ"a . 
""l"r" 

hromadu s voúou nových členů výkonného výboťu a dozorčí komise, nutno

ir"p'ňř;.si! ""Ň ,ir elenů volební kómise, současně navlhl rczšfiit poěet osob pověřených

sěitáním hlasů na tři.
J.vlček dal hlasovat o schválení navrhovaného progtamu,

Program vH byljednomyslně přijat.

Ad2)
irllÉet na.tlruje jmenem vv obsazení orgánů vH viz níže, Navrhuje hlasovat an bloc, což

bylo přijato,

. předseda vH: Jakub Dusilek 93 bylo pro,o bylo proti,O^se zdrž€lo

. zaDisovatel: P. Kohútova 93 bylo pro, 0 bylo proti, 0 se zdÉelo

. 
""ii"""i"]e "api.", 

S.Wittichová J.štverka 93 bylo pro, 0 bylo proti, 0 se zdželo
. .l<rut,eto;i, t4.Ýrzsula, P.Wittich, L.Průdek 93 bylo pro, 0 bylo proti, 0 se zdíželo
. voleb. Komise:Mkutáč, s.Kořístková, s,olšák 93bylo pro,obylo proti,o se zdrželo

orgány va]né homady byly zvoleny, řízení vH se ujimá zvolený_ předseda vH J,Dusílek

ř"Í ilror,**r o o"l,"Uehu a organizacijednání VH s odkazem na platný Jednaci, hlasovací a

voteini řád lJHWi přiiatý valnou hromadou 26,kvétna 2003,

Ad 3)
iŠÚrka predstavil kandidáty pro volbu do W a DK nalTžené \,ýkonným výborem SKl,

VYi.Ň'rýU", navrhl pro volbu do riikonného výbofu 9 kandidáů: ,S,Kořistkovou,
MlPŇ;""", J.Pavluskovou, S.Průdkovou, J.Skoumata, J,štverku, M,Yl4"!!, J,Vrzgulu a
j.Vň". O.'a"-.er rcmi.e pak S kandidátů, T,Doležala, LOlšákovou, M,Kutáče, V,Kutého a

J.Velkého.
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občanšké sdruženi sKI vilkovice_Bilá

Jaroslav Dusílek žádá o \rysvětlení způsobu připadné úpravy kandidátky a hlasovacích lístků
a navrhuje projednání části bodu 17 programu vH, ohledně snžení počtu členů W na 7
(důvodem sníženi počtu členů VV je předpoklad, že část práce Vv převezme dceřiná
společnost sKI Bílá - služby s.r.o.), Martin Kutač podal vysvětlení týkající se úpravy
kandidátky o další navržené kandidáty a obdobně podal informaci o postupu úpravy
hlasovacích lístků před zahájením voleb,
Předsedajicí dal hlasovat o změně pořadu jednání s tím, že rozhodnuti o stanovení počtu členů
W proběhne neprodleně, tj. před bodem Ad 4) pořadu jednání.
94 bylo pro,l byl proti,l se zdťžel. Změna pořadujednání byla schválena.

Adl7) díuhá věta
Jaroslav DusíIek navrhnul v 17.40 hodin změnu počtu členů W na 7 členů a zdůvodňuje s},ůj
návrh,
výkonný výbor změnu počtu členů !rykonného výboru, stanoveného mimořádnou valnou
lromadou 1,pro§ince 2003 nepředložil, proto předsedající dal hlasovat o změně počtu členů
W dle návrhu Jaroslava Dusílka,
Návrh u§De,§ení: VH schýaluje snížení počlu člefiů W z 9 na 7 členů s tím, že tento počet je
slakoýe a dobu všech následujícich funkčních období, nebudeJi valnou hromadou
rozhodnuío jínah.
Hlasováni o usnesení vH:83 bylo pro, l0 bylo proti, 3 se zdrželo. U§nesení by|o přijato.

V čase 17.55 hod !ryhlási| předseda valné homady, v §ouladu s bodem 5.2. JHVŘ, hůtu 30
minut plo navrhováni jiných členů sdružení jako kandidátů pro volby do orgánů sdružení.
oznámil, že tato lhůta uplyne v čase 18.25 hod.

Ad4)
J.Vlček přednesl roční zplávu o činnoši sdružení viz,příloha 2 za oMobi IllI/03 až3llI0l04
a o staw jeho majetku.
Plány za období 1/l l/03 ž 3lll0/04 byly sp]něny. Do nové sezónyjde sK] bez zadluženi.
Jaroslav Dusílek okomentoval předloženou zpráW a nauhnul konání další VH k účetní
ávěrce do ó. měsíců po ukončení účetního období v)týká Vv, že zpráva nebyla předložena
písemně v předstihu. Předsedající informoval o tom, že vV v části týkající s€ terminu pro
svolání vH postupoval dle platných §tanov, bť tento nejzazší termin (tj. 12 měsíců po
skončeni účetního období) není co do akuálnosti prcjednávaných informací zcela ideá]ní.

Ads)
Před§eda vV okomentoval předloženou účetní závěrku.
DK přezkoumala účetní závěrku a zaujala stanovisko viz,příloha 3, které přednesl v.Kutý,
Dozorčí komise doporučuje účetní závěrku za období l,11,2003 až 31.10,2004 ke schválení.

Ad6)
Předseda VH dal hlasoyaí o účeíní záýélce za období l/1U2003 až 3ý 10n004..
Návřh u§Desení: vH schýaluje účehi žáýěíka za období l/11/03 až 31/10/04 talL jak byla

Hlasování o usnesení vH:97 bylo pro, 0 bylo proti,l še zdrželo. U§ne§etrí bylo přijato.

Ad7)
J.Vlček přednesl roční zprá\,u o činnosti §družení yiz.příloha 2 za období I/lI/04 až3Ilí0/05
a o staw jeho majďku a činnosti w.
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občanské sdruženi sK! vlikovi@_Bilá

Předseda VH konstatoval, že se nejedná o íoční zpTáW o činnosti ve smyslu čl. 3.4.4. stanov,

ale jde i informaci podanou členské zá*ladně o hospodaření a akivitách sdruženi v právě

probihajícím účďním období (keré skonči právě dnešním dnem).

Jaromír Vlček informoval o činnosti W za hodnocené oMobí v souvislosti s požadavky sKI
a vnějšími vlivy zákonů (DPH) imožných dotaci na investiční čirrnost sdružení, úpnvách a
vylepšeních areálu a dále o průběhu sezóny v areálu Sk'I. Dále informoval o tržbách a

návatěvnosti areálu. Předseda Vv informoval o prioritách zlepšení služeb v areálu, o ú§pěšich

všech uskutečněných závodů, Lleré proběhly v této sezóně. Předseda Vv dále infolmoval o

programu dotaci na výstavbu na modenizaci areálu. Areál SKI Bílá se objeví na progr.unu

i'eŇon qvl ČT 2. Informoval o opravě chaty - po pádu stromu na střechu a zatékání.

Komentoval opětovné nekandidováni tří členů W ( Ing, olšáková Jana" lng. Zděblo lvan a
Průdek Luboš) a poděkoval za ptitci ve vv, Informoval o splácení bankovniho úvěru a

modenizaci areálu za předpokladu kladných tržeb. Předseda W podal informaci o průběhu

zakládání dceřiné společnosti sKI Bílá Služby s.r.o,

J,vlček ve své zprávě jž íovněž podal částeěné info týkajicí se bodu 8) a 10) pořadu jednání

VH,
Předseda vH komady na to reagoval pokusem o rekapitulaci řečeného, kdy zdůrazňuje

následuj ící:
- W upustil od realizace výstavby dalšího vleku - viz usnesení k bodu 11) náhradní valné

hromady konané dne 3l.května 2004
- je navrhováno zahá.jit výstavbu lanové dráhy v případě ziskání dotace ve výši 23 mio,

s čimž §ouvisí nutnost schválit čerpání úvěrového rámce ve výši 57 mio
- Tlansgas by mohl b:ýt generálni partnerem arcálu - smlouva na 400 tis, / rok
- Uvažuje se o změně systému turniketů na spolehlivější a proti zneužití bezpečnější SKI

DATA systém
- v případě výstavby nové lanové dliihy v průběhu roku 200ó bude stávající vlek přemístěn

na Jih

v diskusi vystoupil František Kutač, který vyslovil poohybnosti o navrhovaném lozvoji areálu

a zdůrazňoval nutnost zpÉcovlirrí studie rozvoje areálu, resp. stavby lanové dráhy. Dále
vystoupil Jří Kočař, ktery lryslovil pochybnosti o eGktivnosti budování lanové dráhy a

vyslovil hypotézu o toq že dle mu zrximé pra.xe nebude stávajícl kapacita sjezdovek

odpovídat kapacitě lanové dráhy.

Dále vystoupil JaromíI vlček, ktery podal vysvětlení souvisloši opraly střechy chaty

s interiérem; nastinil problémy týkající se nevyjasněné stfategie v oblasti výkonu trenérské

činnosti - profesionalizace tr€nérů.

Ad8)
J.VIček podal doplňujicí zpráw o plnění usnesení z minulé vH a o p|něni rozpočtu na

stávajicí účetní obdobi. vh,příbha 2.

J.Štverka informoval o píúběhu založení SKI Bilá-služby s.r.o. Konstatoval, že veškeré

přípravné kioky byly k dnešnímu dni provedeny a že v průběhu tohoto týdne bude podán

navrh na ápis do obchodnlho rejstřiku, Info.moval o tom, že W zvoliljednateli sKI Bílá-
služby s.í.o. Jaromíra vlčka, Jaroslava Vrzgulu a Jřího Štverku,

Ad9)
V.Kutý přednesl zprávu DK o její činnostiza období ll12l2003 až 31/ 10/2005 viz. příloha 3,
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oMaíské sruženi sKI MtkoÝiÉ_Bilá

Diskuse:
Na přednesenou zpráW a připomínky reagoval Jiromf vlček stím, že oblast trónování
vysvět|í Jaroslav skoumal ve své zprávě viz.příloha 4,

Jan Kutač okomentoval odpovědnost zajednot|ivé úkoly W a za akce pořádané VV - internj
komunikace. vyjádřil názor, že členové .isou na webových stránkách nedostatečně
informováni, např. o nabídce lyží k prodeji, či o permanentkách do relaxaěního centra
společnosti TERMo ve Frýdlantě nad ostravicí. Na jeho niizor reagoval Jří Štverka, keÍý
konstatoval, že jde vždy o subjektivní hodnocení a že např, v otiizce nabídky lyží je vyřčená
v:ýtka zcela nemístní.
Předseda VH doporučil, aby se nově zvolený výkonný výbor zab]F./al otázkou určeni
konkrétně odpovědné osoby za intemí komunikaci směrem k členům sdružení.

Jaroslav Dusílek okomentoval kontrolní činnost DK a v}tknul formální nedostatky zprávy
DK (chybějící podpis). Předseda VH uvedl, že má k dispozici identickou zprávu dozorčí
komise, kteíou přednesl v.Kut:ý, a kterou mají členové k dispozici, kdy tato je podepsána a
bude přílohou zápisu o průběhu VH,

Adl0)
J.vrzgula informoval o nálrhu rozvoje lyžařského areálu sKI vítkovice-Bílá do 31/10/2006 a
o možnostičerpání dotace na tento rozvoj viz. příloha 5.
J.vrzgula informoval o stagnaci návštěvnosti areálu v uplynulé sezóně a zdůvodňoval
účelnost vybudování lanovky v areálu Bílá (nová nabídka veřejnosti, zvýšení atraktivity
areáIu). Zvýšení &žeb v uplynulé sezóně byl dán zvýšením cen služeb.
Dále informoval o budování a údržbě běžeckých stop.

Diskuse:
J.Kočar okomentoval ne\yhovujici turnikety, klonování karet, vý§tavbu lanové dráhy,
nedostatečné ub}tování v obci Bílá, nekvalitní (co do zimni údížby) příjezdovou cestu na
Bílou, kapacitu propuslnosti sjezdovelq financování běžecký drah.
Jaromt Vlček leagoval na připomíhky J, Kočaře, odkázal na svou zprávu - tuťnikety jsou
v řešeni cesta byla silničáři během zimy udržována kvalitně, neb zakoupili nový st oj na
údlžbu atd.
Jřka Štverka reagoval na cenu lanové dráhy a vysvětlil výši nákladů při v}užití schválené
dotace.

Ad1l)
ByI projednán návrh rozpočtu SKI od l/11/2005 do 31/10/2006 - příloha č. l0.
Předseda W okomentoval finanční rozpočet na období od lllíl2005 do 3111012006,
Diskuse:
F,Kutač konstatovat, ž9 jde o podnikatelský zámér a dotázal se na výhody členů členské
ákladny. Dotfualse, co ztoho členové budou mít?
J.Štverka reagoval na dotaz F.Kutače a upozomilna poslání sKI.
J.Vlček reagoval na dotaz F.Kutače ajmenoval {ýhodu lyžováni s předností. F.Kutač zno}'lr
upozomil na skutečnost, že pokud sdružení v}tváří zisk, pak by se nemusely vybírat členské a
oddílové příspěvky = členská základna by měla mít z ekonomické prosperity sdruženi více
\Thod.
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občanské sdruž€.i sKI vnlovl.g-BilÁ
Bilá l73

Jakub Dusílek vysvětlil, že názor F.Kutáče chápe, ale výkonný výbor postupuje přesně

v intencích mandátu, ktery mu předchozí valné hromady daly (např. upozomil na čl. lx
stanov, zejména odst, 6). To znamená, že výkonný výbor o ,,benefitech" plo členy
nerozhoduje, o tom řozhodují sami členové sdružení a tako{i bod na tuto VH předložen
nebyl.

Ad12)
V.Kutý přednesl stanovisko DK k předloženému ná!Ťhu rozpočtu na období od 1/11/2005 do
3111012006 viz,přiloha 3. stanovisko DK je, že DK dopoíučuje VH schYálit předložený
návrh rozpočtu.

Jaroslav Dusílek se ptal, zjakých informaci DK čerpala při přezkoumání rozpočtu, zejména
pro roky 2007 a dále, kde se již počitá s v]lnosem z nové investice do lanové dráhy, odpověď
DK: iníormace jsou od lng, Zděbla (stávajíciho člena Vv odpovědného za ekonomiku), blřší
informace k tomuto nemají,
F.Kutáč se ptá, jaká bude garance dosažení plánovaného zisku a opět klade otlízku, co z něj

budou členové mít (iaké výhody), Předseda vH na to vysvětluje, že institut garance žisku je,

s ohledem na povahu podnikání sdruženi nereálná představa (závislost na počasi atp.).

M.Magnusek dalnámět, ať s€ staví nový vlek současně najžním svahu.

Ad l3)
Na základě předchozí diskuse navrhuje předseda VH bod 13 rozdělit na 3 samostatnó body.

- schválení Záměru rozvoje lyžařského areálu výstavbou nové lanové dráhy, neb

tato položka determinuje dvě veťze íozpočtu
- schváleni čerpáni úvěru, neb bez tohoto schválenl nemá smysl schvalovat

rozpočet, kteď s úvěrem počitá, navic ke schválení tohoto bodu je nutné
kvalifikované většiny

- schválení Tozpočtu na období od 1.11.2005 do 31.10.2006

Proti tomuto postupu nebylo námitek, proto předseda VH přistoupil k hlasování o ťech
samostatných usneseních:

Návřh usnesenl: VH schvaluje záměr realizace inýestice do ýýsttMby lanové dráhy v celkolé
fuaxí áb,lí \,ýši 63.mil Kč včetně DPH, a to za předpoHadu řódllého poptáni (tendr)

mfuiuálně dýou dodaýatelů v souladu se zákontimí podmínkami, dále za předpoHadu uýběra
cenově a z hlediska načasol,ání finančního plněfií plo sk] nejýyhodnější nabídlE, splňujicí
technicW požadovlcy a soliasně za předpokladu získání dotace ve Ýiši ,|in. 22 nil. Kč
z ýeřejných zdrojů. Současně VH ukJádá uýkonnému i,ýboru zařadil do programu nejblĚší
VH bod týkajicí se beneftů (uýhod) pro členy SKI.
Hlasováni o usneseni vH:94 bylo pro, 0 bylo proti, 1 se zdrželo. U§ne§ení bylo přijato.

Návrh usneseníi VH schýaluje uzaýření úýěloýého rámce za obtykljrh obchodních
podmínekýe uýši ma\imálně 57.míl Kč v sonislosti s Yýstalbou lanoýé dráhy za předpokladu
reélného čerpání celkoýého ráfuce ýe l,ýši 24.miLKč od kyěfua L 2007. W rovněž schýaluje
potřebné zatížení ovilého a nemoýitého majetku sdružení zásíaýním či ji ým púýem ye

prospěch ýěřilele poslq,nljícího livěrouý támec ýe óši 57 nil. Kč. M@í. doba splatnosti
takového |jýěru nesmí přesáhno t 7 let od data jeho poslEtkatí
HlasoÝání o usnesenívH:95 bylo pro, 0 bylo pfoti, 0 se zdrželo. Ušíesení bylo přijato, a to
potřebnou dvoutřetinovou většinou.
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Návřh usnesení: VH schýaluje nóýfh lo2počtu na období od I/11/2005 do 31/l0/2006 takjak
byl předložen. vH ukládá W předložit na nejbližší VH l.ana é /lejpozdějí do konce května
2006 íníornaci pniběhu pl4ě í tohoto rozpočtu.
Hlasování o usnesení VH:95 bylo pro, 0 bylo proti,o se zdrželo. Usneseni bylo přijato.

Ad l4)
J,Vlček jménem W požádal o úpravu {inančnfio limitu ve smys|u ustanovení čl,Vt,odst 3,
bod 3.2 platných stanov a sice ze 100.000Kč samostatně na 200.000Kč samostatně.
Předseda VH uvedl, že se jedná o změnu usnesení mimořádné valné hromady konané dne
1.prosince 2003 k bodu l l) ad a).
Předseda VH dal hlasovat o zvýšení limitu vV na 200.000Kč následovně,

NávŤh u§nesenii yH stanoyuje Jinanční linií dle čl_ W. odsí. 3 bodu 3.2 plattých slanoý lah
že l a ční limit je stanolen na uýši do 200.000 Kč bez předchozího souhlasu dozorčí komíse,
nad tulo čártku do 2.míl_Kč s Předchozím souhlasem DK avšak lak, aby součet ýšech tak1o
rcalízovanjlch úkanů mezi dvěni vH nepřekročil časíku foýnající se hodnotě 50 o,4 ahiý
sdružení.
Hlasovánío usnesení VH:92 bylo pro, 0 bylo proti, 3 se zdrželo. Ustreseni bylo pňjato.

Ad15)
S.Pnidková seznámila vH se stavem členské základny a s placením členských příspěvků
viz.příloha 6.
Dále jménem W navrhla členy sdruženi, kteři ani po předchozím napomenuti v souIadu se
stanovami sdružení nadále neplni povinnosti člena dle platných stanov, k vyloučení ze SKL

Předseda vH konstatuje, že o jednotlivých náýízbh Da lyloučení čl€nů je nutno hlasovat
samostatně, kdy k tomuto přistupuje takto:

NáYlh u§ne§ení: VH lylučuje Lvovou Miladu ze SKJ.
Hlasování o usnesení vH:9l bylo pro, 0 bylo píoti, 4se zdrželo. U§ne§ení by|o přijato.
Návrh usneseni: VH lylučuje M.rhdalovou Veroniku ze SKI_
Hlasování o usnesení VH:90 bylo pro,o bylo proti, 5se zdrželo, Usne,§ení bylo přijato.
NávŤh usnesení: VH lylučuje Lichou lvanu, rozenou §aíošovou, ze SKI.
Hlasov|ání o usnesení VH:84 bylo pro, l byl proti, lose zdrželo. Usne§etrí bylo přijato.
NáYŤh u§ne§ení: W rylučuje Vrzgulovou Janu ze SKI.
Hlasování o usnesení vH:35 bylo pro, 20 bylo proti, 40 se zdrželo. U§nesení lgbylg přijato.

Předsed; vH konstatuje, že Jana vťzgulová nebyla lyloučena, čimž ale nezaniká její
povinnost uhradit členské přispěvky. Žada, aby o §ta\u úhrady příspěvků byla podrána
informace na příští valné hromadě. současně upozolňuje na to, že někteří členové, vyloučeni
ze sKl, byli starší l8-ti let, proto je nyní usnášení schopnost valné hromady nutno posuzovat
podle nižšiho počtu členů.

Ad16)
J.Skoumal zhodnotil up|ynulou závodni sezónu a infolmova| o přípravě a organizaci šezóny
2005/2006 ý lz příbha 4.
Jakub Dusilek se ptalna otázku trenéra závodníkú -juniorů, ptal se na z|epšení podminek při
navýšení Iozpočtované částky 1,200.000 Kč. Zlepšení by mělo bý dosaženo zejména finanění
podporou t.enérů, Dále bylo diskutováno finanóni zabezpeěeií záýodníků členů a nečlenů Lo
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sKI. Dále byla diskutovlina otiizka organizace tíéninkového procesu a otázka úhady účaši na

závodech u členů a nečlenů sKI repTezentujících SKI jako členové závodnlho družstva.
Předseda vH doporučil, aby nově zvolený W zařadil na další valnou hromadu blžší
informaci o §taw podpory a perspeldivě závodního lyžování u sKI.
J.vlček navázal na předchozi vystoupeni a informoval o přípíavě a organizacj sezóny

2005/2006, o terminové listině závodů na Bflé.

Adl7b)
Předsedající vH nawhnul odvolání stávajícich členů W a DK ke dni 3l,10.2005
Návrh u§ne§ení: VH odvolavá členy uýkotmého uýbot,u a dozotčí komíse.

Hlasování o usnesení vH:92 bylo pro, 0 bylo proti, 2 se zdrželo. U§nesení bylo přijáto.
Předseda poděkoval odvolaným členům W a DK za rrykonanou práci.

Adl8)
Předseda volební komise informoval o způsobu volby a o úpravě hlasovacich listků. Předseda

vH upozornil, že kandidáti mají ínožnoat vystoupit jjejich přispevkern dle bodu 5.4 JH\Ř, a

že doposud neobdržel ádnou žádost o takové lTstoupení. Předseda volební komise uvedl, že

nad rámec návrhu kandidátní listiny pro volbu členů výkonného yýboru byl z pléna navúen
další kandidát, a to JtlDr.Milada NěmčIková. Upozornil na způsob úpralry (doplnění

kandidátky) volebnich listků.

Jaroslav Dusílek požádal o před§tavení se jednotlil]ch kandidátů do W a DK. Předseda VH
upozomil, že to neni povinnost jednotlivýoh kandidátů, ale tuto možnost mohou v},užít.

Jednotliví kandidáti stručně prezentovali §vé před§tavy o působeni ve W a DK, s uvedením
na kterou oblast se v případě zvolení zaměří,
Byly Wsvětleny podmínky platnosti hlasovaclho lístku a v 21.35 hod, byla zahájena volba.
Předseda volební komise informoval v22:05h o \.ýsledku voleb do W a DK SKI
viz.příloha7.
Do W byli zvoleni:

. vrzgula JaToslav počtem hlasů 88

. Vrzgula Martin počtem hlasů 85

. Štverka Jří počtem hlasů 83

. skoumal Jaroslav počtem hlasů 75

. Němčftová Milada počtem hlasů 73

. Vlěek JaŤomír počtem hlasů 66

. Průdková simona poětem hlasů 65

Do DK byli zvoleni:
. Kutý Vladimír 86 počtem hlasů
. olšáková lvana počtem hlasů 62
. Kutač Martin počtem hlasů ó0

Předseda vH zvolené členy upozonil na nutnost zvolit na nejblžším zasedáni předsedu obou

orgánů a popřál hodně úspěchů v jejich práci.

Ad19)
v diskusi vystoupil:

. Jaroslav Dusílek, kter,ý doporučil budoucímu vv na další profesionalizaci řízení
činnosti a vyzval budouci w o předložení ná\Ťhu na tuto profesionalizaci. Toto je

důležité zvl|áště s ohledem na plánovanou investiční činnost.
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. pavel wittich, ktefý upozornil i na připadnou možnost účetní áráty skl a v)zval
k osvětlení důsledku tohoto stavu na členskou základnu,

e p.David upozoínil na nutnost plofesionalizace ve váahu k provozování budoucí
lanovky

. Mária planková upozonila na zpřisnění ležimu plovozování lanové dráhy toto již
podléhá ziákonu o drahách, Vysvětleni o požadavcich na odbomoš podal J.Vrzgula,

Ad20)
vzhledem k tomu, že již nebyly další diskusní příspěvky, předseda schůze konstatoval, že
program vH byl vyčerpán, poděkoval přftomným za účasí a ve 22:15 hodin VH SKI
Vítkovice-Bílá ukončil.

Ing.wittichová Šárka, tng.Štverka Jři
oýěřoýatelé zápisll

Seznam příloh:
1, Přiloha 1:

2, Příloha 2:
3. Příloha 3
4. Příloha 4:
5. Příloha 5:
6, Příloha 6:
1. Přilol\a 7:

8, Příloha 8:
9. Příloha 9:
l0, Příloha 10:

l1. Příloha 1l:

pozvánka na vH
Zpráva o činnosti sdružení a o stavu jeho majetku
zpráva o kontrolní činnostiDK, o přezkoumání Uz a íozpoět\l
Zpráva Jaroslava skoumala - sportovní činnost
Zpráva Jaroslava VÉnuly rozvoj arcálu
Zpráva Simony Průdkové členská základna
Zpráva volebni komise - o průběhu a výsledcích voleb
prczentační seznam
Seznam pozvaných
tJčetni závěrka za období 1 ,l1 .2003 až 31 .10.2004
Návrh rozpočtu na období od l,11.2005 do 31,10.2006

ZaPiso|alel
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